

Traudel Walz, Contra Dancers Hohenlohe

World Dance Day with the Contra Dancers Hohenlohe

Every year, i.e. after a three-year interruption due to Covid, the World Dance Day is an important date in the year. The meeting of different dance groups is always an experience. Oriental dances, folk dances by the Hohenlohe-Fränkische Group, demonstrations by Greek children and youngsters, quadrilles, contra lines by the hosting club: it was a program full of enthusiasm and enjoyment. All were in motion with music and lots of fun. Highlights during the course of the club life enhance the mood and enrich.

After the May Dance on Ascension the "Kärwe Dance" will take place in the fall. On 21 October everyone meets for contra dances with live music in the inn at the idyllic Neumühle lake near Waldenburg in Hohenlohe.

Translated by Annemarie Cohen

Welt-Tanztag bei den Contra Dancers Hohenlohe

Alle Jahre wieder, d.h. nach drei Jahren Corona Pause, ist der Welt-Tanztag ein wichtiger Termin im Jahresablauf. Das Treffen verschiedener Tanzgruppen ist immer ein Erlebnis. Orientalische Tänze, Volkstänze der hohenlohe-fränkischen Trachtengruppe, Vorführungen von griechischen Kindern und Jugendlichen, Quadrillen und Contra-Lines des gastgebenden Clubs: Es war ein Programm voller Begeisterung und Lebensfreude. Groß und Klein war in Bewegung bei viel Musik und noch mehr Spaß. Höhepunkte im Vereinsleben heben die Stimmung und bereichern.

Nach dem MaienTanz an Himmelfahrt findet im Herbst wieder der „Kärwe-Dance“ statt. Am 21.Oktober trifft man/frau sich zum Contra Dance mit Live-Musik im Wirtshaus am idyllischen Neumühlsee bei Waldenburg im Hohenloher Land.

